
Protokół nr 2 / 2024 
Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 22 sierpnia 2024 r. w godz. od 12:30 do 14:15, 

sala nr 231 Starostwo Powiatowe w Kielcach 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Zdrowia, Rodziny 
1 Spraw Społecznych Rady Powiatu Robert Kaszuba. 

Po stwierdzeniu kworum Przewodniczący o godz. 12.30 otworzył posiedzenie Komisji. 

Lista obecności radnych Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych Rady Powiatu 
w Kielcach stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 
- Wicestarosta Kielecki Tomasz Dulny, 
- Członek Zarządu Mariusz Ściana, 
- Skarbnik Powiatu Anna Moskwa, 
- Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Dominika Kąsek, 
- Dyrektor Szpitala Powiatowego w Chmielniku Grzegorz Piwko, 
- Główna księgowa Szpitala Powiatowego w Chmielniku Dorota Wesołowska. 

Komisja jednogłośnie zaaprobowała porządek obrad w następującym brzmieniu i rozpoczęła 
obrady. 

1. Omówienie i zaopiniowanie projektów materiałów i uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu 

w Kielcach (zgodnie z porządkiem obrad sesji). 

2 . Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad zbliżającej się sesji. 

Przewodniczący komisji Robert Kaszuba zwrócił się do radnych o zgłoszenie kandydatów na 
Sekretarza Komisji. 

Przewodniczący Komisji zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Popiel na Sekretarza Komisji. 

Radna Małgorzata Popiel wyraziła zgodę na kandydowanie na ww. funkcję. 

Głosowanie: 

Za-5 

Przeciw- 0 

Wstrzymuje się- 1 



Radna Małgorzata Popiel wstrzymała się w głosowaniu. 

W wyniku głosowania Sekretarzem Komisji została wybrana radna Małgorzata Popiel. 

Przewodniczący Komisji Robert Kaszuba poprosił Dyrektora Szpitala Powiatowego 
w Chmielniku Grzegorza Piwko o przedstawienie obecnej sytuacji Szpitala. 

Dyrektor zapoznał radnych z aktualną sytuacją Szpitala Powiatowego w Chmielniku, gdzie 
trwają procedury dotyczące jego rozbudowy. Dyrektor Grzegorz Piwko przedstawił szczegóły 
organizacji prac szpitala podczas rozbudowy, informując, że 12 sierpnia nastąpiło otwarcie 
ofert, z których najkorzystniejsza opiewa na kwotę 24,4 min zł. Podkreślił, że przedsięwzięcie 
będzie wiązało się z utrudnieniami w funkcjonowaniu jednostki, które będą musieli pokonać, 
aby zrealizować kontrakty z NFZ. 

Dyrektor poinformował również o zakupie nowego wideo-gastroskopu oraz wideo-
kolonoskopu za łączną kwotę 182 tys. zł. W planach na ten rok jest także zakup nowoczesnego 
aparatu USG, dedykowanego na potrzeby bloku operacyjnego na izbie przyjęć dla 
anestezjologów, elektromiografu dla poradni neurologicznej oraz zestawu narzędzi 
chirurgicznych. Szpital przygotowuje się również do wdrożenia systemu Inplamed 2, który 
usprawni jego funkcjonowanie. 

Wicestarosta poinformował radnych o spotkaniu w ministerstwie zdrowia, w którym 
uczestniczył wraz z dyrektorami jednostek służby zdrowia, które dotyczyło zmian w ustawie 
o sieci szpitali. 

Radni podjęli dyskusję na temat konsolidacji Szpitali. 

Radny Michał Godowski zwrócił się z pytaniem w sprawie funkcjonowania oddziału 
alergologii w bieżącym roku w stosunku do roku ubiegłego oraz o informację w sprawie 
funkcjonowania Szpitala w trakcie rozbudowy. 

Dyrektor Szpitala udzielił odpowiedzi w sprawie informując, iż nastąpił spadek hospitalizacji 
w obecnym roku do poprzedniego( rok 2023 - 854 hospitalizacje, w roku 2024- 632 
hospitalizacje). W Poradni alergologicznej liczba przyjęć nie uległa zmianie. Nastąpił wzrost 
przyjęć pacjentów na odczulanie. W kwestii funkcjonowania Szpitala podczas remontu 
konieczne będzie czasowe zamknięcie oddziału chirurgicznego, natomiast oddział wewnętrzny 
oraz poradnia alergologiczna będą działały. 

Przewodniczący Komisji poprosił o harmonogram prac jeżeli już będzie dostępny. 

Przewodniczący Komisji Robert Kaszuba zwrócił się z pytaniem ile wynosi kredyt 
w rachunku bieżącym. 

Główna Księgowa poinformowała, iż kredyt w rachunku bieżącym wynosi 2 min zł. 

Przewodniczący Komisji Robert Kaszuba zwrócił się do Dyrektora Szpitala w sprawie projektu 

uchwały dot. skargi na działania Dyrektora Szpitala Powiatowego w Chmielniku. 

Dyrektor złożył wyjaśnienia Członkom Komisji w sprawie ww. skargi. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 czerwca 2024 r. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego. 

5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalności Zarządu Powiatu za okres między 
sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kieleckiego na lata 2024-2029, 

2) zmian w budżecie Powiatu Kieleckiego na 2024 rok, 

Skarbnik Powiatu omówiła ww. projekty uchwał oraz poinformowała radnych o wprowadzonej 

autopoprawce. 

Radna Małgorzata Popiel zabrała głos w sprawie środków finansowych przekazanych na 

opracowanie dokumentacji na wykonanie chodnika w Chełmcach. 

Radni podjęli dyskusję na temat środków finansowych przekazanych na utrzymanie dróg. 

Przewodniczący przedstawił projekty uchwał: 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Masłów, 

4) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Morawica, 

5) udzielenia pomocy finansowej dla Miasta i Gminy Nowa Słupia, 

6) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zagnańsk, 

7) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Masłów 

w 2024 roku, 

8) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Mniów 

w 2024 roku (OSP w Grzymałkowie), 

9) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Mniów 

w 2024 roku (OSP w Mniowie), 

10) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Miasta i Gminy 

Daleszyce w 2024 roku, 

11) udzielenia pomocy finansowej z budżetu Powiatu Kieleckiego dla Gminy Raków 

w 2024 roku, 

12) dotycząca wprowadzenia zmian w Uchwale Nr VI/3/99 Rady Powiatu w Kielcach 

z dnia 28 stycznia 1999 roku w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich, 

13) zamiaru przekształcenia Powiatowego Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

w Chęcinach poprzez likwidację Filii Nr 2 w Łagowie, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej Świętokrzyskiego 

Centrum Matki i Noworodka - Szpital Specjalistyczny w Kielcach, 



15) wyznaczenia przedstawiciela podmiotu tworzącego do składu komisji konkursowej 

powołanej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. 

lecznictwa w Szpitalu Powiatowym w Chmielniku, 

16) zatwierdzenia regulaminów rad społecznych zakładów opieki zdrowotnej Powiatu 

Kieleckiego, 

17) zmiany Uchwały Nr III/l0/2024 Radny Powiatu w Kielcach z dnia 28 maja 2024 r. 

w sprawie ustalenia maksymalnej liczby radnych wchodzących w skład komisji Rady 

Powiatu, 

18) zmiany Uchwały Nr III/l 1/2024 Rady Powiatu w Kielcach z dnia 28 maja 2024 r. 

w sprawie ustalenia składu osobowego komisji problemowych Rady Powiatu 

w Kielcach oraz wyboru przewodniczących komisji, 

19) rozpatrzenia skargi na działania Dyrektora Szpitala Powiatowego w Chmielniku, 

20) rozpatrzenia skargi dotyczącej funkcjonowania filii Wydziału Komunikacji 

i Transportu w Rakowie, 

21) rozpatrzenia skargi na działania Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach. 

Radni nie zgłosili pytań ani uwag do ww. projektów uchwał. 

7. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2 Sprawy różne. 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Robert Kaszuba o godz. 14:15 zamknął 
posiedzenie Komisji. 

Protokół sporządziła: 


